
 

 

 

 

Commissievergadering d.d. 4 juli 2025 

OV-bureau; Jaarrekening 2024 en Zienswijze Begroting 2026; Statenstuk 2025-
13. 

Bijdrage van Pim van Teffelen, waarnemend voor Sonja Hilgenga-van Dam 

 

Dweilen met de kraan open, dat is het, wanneer je als OV-bureau steeds probeert 
om efficiënt met je middelen om te gaan en te investeren in innovatie terwijl er 
weer nieuwe landelijke bezuinigingen zijn aangekondigd op het OV en dan doel ik 
met name op de korting op de studentenreisproducten. De directeur van het OV-
bureau gaf aan dat er bij de volgende begroting, wanneer er geen middelen bij 
komen, pijnlijke keuzes gemaakt moeten worden. Onze vraag is hierover, heeft de 
gedeputeerde de indruk dat we als provincie voldoende doen om hiervoor 
aandacht te blijven vragen? 

U vraagt ons om een zienswijze over de begroting 2026. 

Het CDA kan zich op hoofdlijnen vinden in de gemaakte keuzes. Vorig jaar vroeg  
onze fractie aandacht voor een goede transitie van de abonnementen naar het 
nieuwe systeem. Wij vinden dat daarin zorgvuldig is gekeken naar het behouden 
van wat er al goed ging en een extra stimulans toe te voegen als het gaat om het 
stimuleren van het OV gebruik, onze complimenten hiervoor.  

Met betrekking tot de HUB-taxi is het fijn om te zien dat steeds meer mensen op 
de hoogte zijn van de hub-taxi en gebruik maken van deze voorziening maar lopen 
we geen risico’s in verslechtering van dienstverlening nu het bereik van deze mooie 
voorziening wordt beperkt van 15 ipv 20 km? Wat betekent dit voor het maatwerk 
openbaar vervoer op het platteland.  
 
We begrijpen de keuze om de tarieven van de HUB-taxi op te hogen naar 1,5 keer 
een buskaartje maar willen nadrukkelijk aangeven dat het CDA een laag tarief voor 
het gebruik van deze taxi belangrijk vindt. Het is voor senioren vaak de enige 
manier om te kunnen reizen met het OV. Voor het CDA is het belangrijk dat het OV 
voor kwetsbare groepen in onze samenleving bereikbaar en betaalbaar moet 
blijven. Dit aspect hebben wij onze gedeputeerde bij onderhandelingen 
nadrukkelijk meegegeven. 

Gezien de beantwoording vinden wij dat een zienswijze achterwege kan blijven. 

Tot zover Voorzitter. 

 


